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versie 7 april, 17.00 uur 

Verslag DB-vergadering 

2 april 2020, 9.00-11.00 uur  

Conference call 

 

aanwezig M.J. (Marc) van Schuppen (voorzitter) 

H.R. (Rik) Grashoff (vanaf punt 2)  

A.P. (Fons) d’Haens  

 A.J.L. (Tonny) Meulensteen   

P. (Pieter) van der Stek  

 R. (Rik) Thijs 

 J.M.L. (Marloes) Tolsma, secretaris 

J.J.M. (Judith) le Pair – Sommers, bestuursondersteuning  

 M.M.J.F. (Mark) van der Ven, plaatsvervangend secretaris  

 

Afwezig  

 

1. Opening en vaststelling agenda 

De heer Van Schuppen opent de vergadering om 9.05 uur. 

De heer van der Stek en mevrouw Tolsma delen mee dat Roxit op het laatste moment heeft besloten om 

geen aanbieding te doen voor de ontwikkeling van een nieuw VTH-systeem. Er lopen enkele trajecten 

waarbij deze leverancier de benodigde capaciteit niet kan leveren. Er hebben wel twee andere leveranciers 

ingeschreven voor het VTH-aanbestedingstraject.   

  

In verband met het uitstellen van de invoering van de Omgevingswet zal in het DB/AB van juni een 

aangepaste planning komen voor de voorbereiding op deze wet. Op 8 april vindt een bestuurlijk overleg 

plaats tussen minister van Veldhoven en de koepels VNG en IPO. Daarna zal naar verwachting duidelijk 

worden wat de nieuwe ingangsdatum wordt. 

 

2. Mededelingen en ingekomen/verzonden stukken 

 

2.a Raadsinformatiebijeenkomst ontwerpbegrotingen 2021 4 GR’en  

Deze gaan in verband met de coronacrisis niet door.  

 

2.b Brief provinciale bijdragen aan gemeentelijke kosten agrarische vergunningverlening 

De provincie heeft deze brief gestuurd met de intentie deze ter informatie aan DB en AB aan te bieden. 

Tussentijds is ambtelijk overleg geweest tussen de 3 OD’s en de provincie, toen is besloten te wachten op 

het versturen van de brief i.v.m. het proces van coalitievorming. De heer Thijs zet zijn vraagtekens bij de 

omvang van de financiële dekking. De inhoud van de brief is conform advies van de Taskforce transitie 

veehouderij, die in november 2019 in het AB is besproken. De heer Grashoff verzoekt de brief zo spoedig 

mogelijk ter kennis te stellen aan de AB-leden. 
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3.   Verslag(en), actiepuntenlijst(en) en besluitenlijst(en) 

 

3.a Verslag DB-vergadering 20 februari 2020 concept d.d. 25 februari, 13.00 uur 

Het DB stelt het verslag vast. Naar aanleiding van het verslag meldt de heer Thijs dat hij in betreffende 

vergadering de behoefte van gemeente Eindhoven om meer solidariteit te betrachten heeft aangegeven. 

Hieromtrent is nu een gespreksnotitie in voorbereiding samen met de gemeente Helmond. Er zal een 

afspraak gepland worden voor de heer Thijs, mevrouw Van den Waardenburg, de heer Van Schuppen en 

mevrouw Tolsma.  

 

3.b Besluitenlijst DB-vergadering 20 februari 2020, concept d.d. 27 februari, 12.00 uur 

Het DB stelt deze ongewijzigd vast. 

 

3.c Actiepuntenlijst DB-vergadering 20 februari 2020, concept d.d. 25 februari 9.30 uur,  

Het DB stelt de actiepuntenlijst ongewijzigd vast en doorloopt deze. 

 

Naar aanleiding van de actiepuntenlijst meldt de heer Van der Stek dat er geen bijeenkomst meer is geweest 

van de adviescommissie financiën MRE. In de vorige vergadering is, met het oog op de vraag van het AB 

MRE aan de directeuren van de GR’en om te onderzoeken hoe meer efficiency kan worden bereikt, 

besproken dat dit betrekking heeft op eventuele overlap in zaken waarop de diensten zich richten en op de 

mate van integraal werken.  

 

Het signaal over de Agrofoodbijeenkomsten is besproken met de projectleiders van de ODZOB en 

gemeenten, in de volgende (fysieke) bijeenkomst zal rekening gehouden worden met de benoemde 

verbeterpunten.  

 

4.   Beleidsontwikkelingen 

4.a Rekenkameronderzoek ODZOB 

Er zijn geen aanvullende reacties van DB-leden gekomen op de memo, die hen tussentijds is toegestuurd. 

(De DB-leden hebben eerder per mail laten weten met de memo te kunnen instemmen, danwel hebben geen 

bezwaren geuit. De memo is daarom ter kennisname aan het AB toegezonden.)  

Het DB is van mening dat de ODZOB nu niet aan zet is, maar dat bescheidenheid past. Eerst dient gewacht 

te worden op de reacties van de raden van de gemeenten die opdrachtgever waren van het 

rekenkameronderzoek. Vervolgens is het gewenst om deze reactie te agenderen voor het AB met de vraag 

of het standpunt van betreffende raden breed gedeeld wordt door het AB. Daarna zal de rol van de ODZOB 

bekeken worden. De processtappen in de memo zullen nader worden genuanceerd door de heer Van der 

Ven met een aanvullende mail voor het AB.  

 

4.b Transitie bodem naar Omgevingswet  

Gemeente Eindhoven heeft ambtelijk enkele opmerkingen doorgegeven over de brief, dit is onder de 

aandacht gebracht bij de betrokken ODZOB-medewerkers.  

Gesproken wordt over hoe de genoemde bedragen zich verhouden tot de afgelopen 3 jaar gehanteerde 

verdeelsleutel. Er zijn nog geen bedragen bekend, maar om de gemeenten enige leidraad mee te geven is 

een raming gedaan op basis van ervaringscijfers. Gevraagd wordt om hier ook het solidariteitsprincipe mee 

te nemen.  

Als de Omgevingswet wordt uitgesteld, bestaat de mogelijkheid dat dit ook geldt voor deze transitie. 

Het DB is van mening dat het goed is om in de brief aan de deelnemers de afweging mee te geven de taken 
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bij de ODZOB neer te leggen, zodat de gemeenten ontzorgd worden, er efficiënt gewerkt kan worden en er 

bespaard kan worden op de kosten.   

De heer Thijs krijgt mandaat van het DB om de aangepaste brief te accorderen.  

Het DB gaat akkoord met het laten deelnemen van de heer Thijs in de Brabantbrede stuurgroep.  

Inclusief deze opmerkingen is het DB akkoord met het voorstel. 

 

4.c Gevolgen coronacrisis ODZOB 

De ODZOB heeft de balans gezocht in het voortzetten van het toezicht, met in achtneming van de spelregels 

die het kabinet heeft uitgevaardigd in het kader van de crisis. Waar het administratief/telefonisch kan, 

gebeurt het zodanig. Maar helemaal stoppen met fysieke controles is niet gewenst. Als overheid wil je 

zichtbaar blijven, ook op andere gebieden dan corona. Managers coachen medewerkers en medewerkers 

ondersteunen elkaar. Als een medewerker of gezinslid tot een kwetsbare groep behoort, dan hoeft er geen 

fysiek toezicht te worden uitgevoerd.  

Gesproken wordt dat er wel nuanceverschillen zijn tussen de Brabantse Omgevingsdiensten m.b.t. het 

uitvoeren van toezicht en het nemen van personele maatregelen. Het DB staat achter de door de ODZOB 

ingeslagen weg en uit de complimenten hiervoor.  

In de vergadering van juni zal het AB geïnformeerd worden over hoe de ODZOB omgaat met de 

bedrijfsprocessen. Er wordt grondig gekeken naar leegloop en welke andere zinvolle dingen medewerkers 

kunnen doen (kwaliteitsverbetering, opschonen gegevens en dossiers, etc.). Deels kan dit als declarabel 

werk worden beschouwd.   

Vanuit gemeenten komen verzoeken om ondersteuning op andere terreinen dan de reguliere VTH-taken. 

Het DB hecht eraan dat hiervoor facturen gestuurd worden en dat in onderling overleg bekeken zal worden 

hoe de ODZOB van betekenis kan zijn voor de deelnemers (als de reguliere werkzaamheden niet uitgevoerd 

kunnen worden). Eventueel kan sprake zijn van aangepaste tarieven, maar dat kan ook na afloop van deze 

periode nog afgesproken worden. Zodoende wordt het financieel risico niet afgewenteld op de dienst.  De 

kaders en afspraken in de begroting (waaronder de bijdragen van de deelnemers) zijn leidend. Mocht dat 

echt onhoudbaar blijken, dan kan teruggevallen worden op de basisregels van de GR. Wel vraagt het DB de 

ODZOB er alles aan te doen om het werk zo veel mogelijk door te laten gaan.  

Gesproken wordt verder over het stilleggen van alle sollicitatieprocedures. Het DB is mening dat voor 

functies die betrekking hebben op het basispakket, de sollicitatieprocedures gewoon door moeten lopen. 

Deze tijd biedt wellicht mogelijkheden om mensen makkelijker te binden. Daar waar het om 

capaciteitsuitbreiding gaat vindt het DB een stop wel logisch.  

Het AB zal opnieuw per mail geïnformeerd worden over de coronaontwikkelingen m.b.t. de ODZOB. Hierbij 

zal aangegeven worden dat de inhoud van het bericht wellicht ook interessant is voor de 

raadsinformatiebrief.  

 

4.d Benoeming lid van de Stuurgroep Regionaal Meetnet Zuidoost-Brabant  

Het DB kan instemmen met het voorstel. 

 

5.   Financien en bedrijfsvoering 

 

5.a Voorlopige jaarcijfers 2019  

Het DB uit de complimenten voor het mooie resultaat en iedereen die bijgedragen heeft aan het opstellen 

van de jaarrekening. Dat er vertrouwen is in de dienst wordt uitgestraald door het volume van de 

verzoektaken, die bij de ODZOB zijn neergelegd. Ook prettig dat de cijfers tijdig bekend zijn. In deze 

jaarrekening zijn de effecten van corona na de balansdatum opgenomen.  

Een enkele tekstuele aanpassing op verzoek van de accountant zal nog besproken worden in de 
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auditcommissie, die 2 april plaatsvindt. De heer Van der Stek heeft mandaat om dit af te handelen. 

  

6.   P&O 

Gesproken wordt over personele voorzieningen als zorgverlof en reiskostenvergoeding en hoe hiermee om 

gegaan wordt in relatie tot de coronacrisis. Het MT-opleidingstraject loopt vertraging op.  

Namens het DB zal een videoboodschap door de heer Van Schuppen worden gemaakt, als hart onder de 

riem voor de ODZOB-medewerkers.  

 

7.   Rondvraag 

De heer Van der Stek meldt een actualiteit rondom het VTH-aanbestedingstraject: wanneer de  invoering van 

de Omgevingswet langer dan een jaar op zich laat wachten, dan treedt een clause met ontbindende 

voorwaarde in werking.    

 

8.   Sluiting 

De voorzitter sluit het overleg om 11.00 uur.  

De heer Grashoff meldt dat wellicht op 5 juni het nieuwe college van GS van de provincie Noord-Brabant 

wordt geïnstalleerd, wat zou betekenen dat hij op 4 juni voor het laatst deel zal nemen aan dit DB.   

 

Volgende vergadering 

De volgende DB-vergadering vindt plaats op 4 juni 2020, 9.00-11.00 uur bij de ODZOB.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


